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Nummer  : 254-25  
Onderwerp  : Verspreiding varkensmest 
Portefeuillehouder : A.M.H. van de Weijenberg 
Datum   : 28 maart 2022   
 

 
 
Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden op 26 maart 2022). 
 
Vandaag op 26 maart 2022 is geconstateerd dat er varkensmest in de Nesserpolder wordt verspreid. 
Veel boeren gebruiken varkensmest om op hun land uit te rijden voor de groei van gewassen maar dit 
betreft een natuurgebied van de gemeente Waterland. 
 
Vraag 1 

Waarom koopt de gemeente Waterland varkensmest om in een natuurgebied te verspreiden? 

 

Vraag 2 

Verdient de gemeente Waterland geld aan het lozen van varkensmest? 

 

Vraag 3 

Te veel mest uitrijden is schadelijk voor het oppervlaktewater en grondwater. Er komt dan te veel stikstof 

en fosfaat in de bodem. Het betreft hier een natuurgebied. Hoe vaak per jaar wordt hier mest 

uitgereden? 

 


